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Valtuustoaloite vanhojen kuntakeskusten yhdenvertainen kohtelu

Kv 13.12.2021 § 124

Valtuutettu Timo Lahtinen (ps+sit) jätti valtuustoaloitteen koskien
van ho jen kuntakeskusten yhdenvertaista kohtelua muun muassa ra-
ken nus ten ja teiden kunnostusten ja ylläpidon osalta.

 Päätös:  Kaupunginvaltuusto päätti lähettää valtuustoaloitteen kau pun gin hal li-
tuk sel le valmisteltavaksi.

Kh 20.12.2021 § 530

Valmistelija: hallintosihteeri Juha Rinta-Jouppi

 Kaupunginjohtajan ehdotus:

Kaupunginhallitus merkitsee aloitteen tiedokseen.

  Aloite lähetetään teknisen palvelualan valmisteltavaksi.

 Päätös:  Hyväksyttiin.
Elymltk 30.08.2022 § 55

Valmistelija: tekninen johtaja Antti Korte, puh. 044 797 1252

Valtuutettu Timo Lahtinen esittää valtuustoaloitteessaan, että kau-
pun gin on ryhdyttävä pikaisiin toimiin mm. seuraavien rakennusten
kun nos ta mi sek si; Puosin kiinteistö Karsolassa, Mellilän kirjasto ja va-
ras to ra ken nus Mellerin tontilla.

Loimaan kiinteistöt on jaoteltu ns. ylläpito-ohjelmassa neljään eri
luok kaan niiden ylläpitotason mukaan.
Ykkösluokkaan kuuluvia kiin teis tö jä pystytään ylläpitämään ilman
suuria peruskorjaustarpeita lä hi vu osi na.
Kakkosluokkaan kuuluviin rakennuksiin kohdistuu pe rus pa ran nus tar-
pei ta ja niitä on tarkoitus myös tehdä.
Kolmosluokassa ole vien rakennusten tuleva käyttö on epäselvä ja
siellä vain vält tä mät tö mät viat korjataan.
Nelosluokka tarkoittaa purkua tai myyntiä odot ta vaa rakennusta.

Puosin kiinteistö ja Mellilän kirjasto kuuluvat kolmosluokkaan.
Mellerin kiin teis tö on kuulunut luokkaan neljä ja on purettu vuonna
2021. Va ras to ra ken nus Mellerin tontilla puretaan vielä tämän vuoden



aikana.

Aloitteessa nostetaan esille tärkeä asia, eli millaisia mielikuvia mei-
dän elinympäristö herättää meille itsellemme ja ohikulkijoille. Huo-
noon kuntoon päässeiden kiinteistöjen lisäksi muu ympäristön, hyvä
tai huono, hoidon taso välittää viestiä koko kaupungista. Loimaa on
pin ta-alal taan suuri, hoidettavaa ympäristöä on paljon, yksityisiä ja
kun nan kiinteistöjä on paljon. Tarvitaan kaupungin ja kuntalaisten yh-
teis työ tä. 

Syksyn aikana ollaan valmistelemassa Asumisen teemavuotta 2023,
jos sa juuri näihin aloitteessa mainittuihin asioihin pyritään kiin nit tä-
mään erityistä huomiota. Osana teemavuotta tultaneen nostamaan
mm. kyläyhdistysten mahdollisuuksia kohentaa kylien ympäristöä yh-
teis työs sä kaupungin kanssa. On myös mahdollista ideoida hank kei-
ta ja tempauksia, jotka tähtäävät ympäristön siistimiseen ja pa ran ta-
mi seen myös asumisen teemavuoden jälkeen.

 Teknisen johtajan ehdotus:

Elinympäristölautakunta antaa aloitteeseen yllä olevan vastauksen ja
toteaa aloitteen loppuunkäsitellyksi.

 Päätös:  Hyväksyttiin.


